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Referat af bestyrelsesmøde den 17. marts 2025 

Deltagere: Bo Lundgaard (BL), Gert Skjønnemand (GS), Jesper Haagen (JH), Anders Damkær 
(DK), Jens Brinkmann (JB), John Pedersen (JP), Jimmi Mathiasen (JM), Anders Damkær (AM). 
Afbud: Kim Fisker (KF). 
Referent: Jesper Haagen (JH). 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referatet fra det seneste bestyrelsesmøde blev fremlagt og godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Korte meddelelser fra bestyrelsen 

Træner 

Niels Erik er kommet godt i gang med sine kurser og diverse holdtræning. Golfshoppen er nu fyldt 
med varer. Der blev drøftet muligheden for at åbne op for yderligere træningstider, så bredden i 
klubben kan få bedre adgang. 
Niels Erik og Susanne har fast fridag om mandagen, men der vil være afløsere i shoppen på disse 
dage. Der kommer snarest en opdatering om KLUB 37 og FRI lørdagstræning. 

Café 

Receptionen i forbindelse med caféens åbning blev godt modtaget, og mange positive 
tilbagemeldinger er kommet fra medlemmerne. Pernille og hendes team er stolte over den store 
opbakning og ser frem til at tage hul på en travl sæson. 

Bane 

• Midlertidige spilleforbudszoner er etableret på hul 1 og hul 4 grundet omfattende 
reparationer. 

• Der arbejdes på en løsning til at vise dagens pin-placering tydeligt. 
• Tee skilte og GLFR-appen er ikke opdateret fuldt ud, men arbejdet hermed er i gang. 
• Nye vejledende skilte til banen er under produktion. 

Donationer 

Intet nyt at informere om. 

Økonomi 
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Jens Brinkmann har deltaget i et seminar om ansøgning af fondsmidler til investeringer, herunder 
grøn omstilling. Der efterspørges frivillige med kompetencer inden for fondsansøgninger til at 
hjælpe med denne proces. Nærmere information udsendes i en nyhedsmail. 

Personale 

Alle stillinger er besat til sæson 2025, og der er nu ansat en fast mekaniker til greenkeepergården. 

Medlemmer 

Klubben har i øjeblikket cirka 750 medlemmer, og der arbejdes aktivt på initiativer til 
medlemsvækst. 

 

3. Status på medlemsudvikling 

Bestyrelsen arbejder målrettet på at sikre, at klubben forbliver den foretrukne golfklub i området. 

 

4. Status på klubbens økonomi 

Klubbens økonomiske situation er stram, primært grundet manglende medlemmer og sponsorer. 
Dette skaber visse begrænsninger i bestyrelsens handlemuligheder. Alle medlemmer opfordres til at 
bidrage til at tiltrække nye medlemmer og sponsorer, hvilket vil være til fordel for hele klubben, 
herunder banens vedligeholdelse. 

 

5. Status på de enkelte udvalg 

Baneudvalg (BL): 

• Banen står flot i forhold til årstiden, men visse greens har svampe angreb. Dette forventes at 
forbedres med øget græsvækst. 

• Vandingsanlægget er fortsat en udfordring med flere reparationer og udskiftninger. 
• Indspil er ikke tilladt på klubbens tre puttinggreens. HUSK DET NU 
• Muligheden for en golfbilsordning med faste kørespor under våde forhold bliver aktiveret i 

løbet af 2025. 
• Infrastrukturkortlægning for bedre drænplanlægning igangsættes.  
• Udvalgte områder vil blive overladt til naturlig vækst for at fremme biodiversiteten. 

Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg (BL): 
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• Renoveringsarbejde er igangsat, med første prioritet på terrassen på første sal samt 
reparation af gavlen. 

• Der planlægges maling af bygninger og forbedringer af greenkeepergården. 
• Muligheden for at skaffe billige sten til terrassen undersøges.  
• Der arbejdes på at frigive plads i greenkeepergården ved salg af ubenyttede maskiner. 

Sponsorudvalg/GCC (JH + JP): 

• Vejle Brand er ny sponsor. Der arbejdes på at tiltrække flere sponsorer. 
• En medlemsundersøgelse vil blive gennemført for at optimere tilbud til sponsorer. 

Turneringsudvalg (JP): 

• Udvalget består af John Pedersen, Flemming Christensen og Golfmanager Jesper Haagen 
• Planlægning af turneringskalenderen er i gang. 
• Ved åbningsmatchen vil der være mulighed for en 9-hullers turnering i år. 

 

6. Opfølgning på strategiplan 2025-2027 

Et særskilt møde er afsat til at færdiggøre strategiplanen, som vil være styrende for klubbens 
udvikling de kommende år. 

 

7. Skriftlige forslag til behandling 

Der var ingen skriftlige forslag til behandling. 

 

8. Eventuelt 

Der undersøges muligheder for at etablere elbil-ladestandere på parkeringspladsen samt opsætte nye 
skilte, og en forbedre generelt af arealet. Beslutningen herom ligger hos Skov- og Naturstyrelsen. 

Kommende bestyrelsesmøder: 

• 22. april  
• 14 Maj 
• 17 Juni 

 
 
     Mødet slut ca. kl. 21.00 
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